## Newsletter

December 2023





#### A word from Niall ...

I would like to take this opportunity to pay tribute to our wonderful staff at Westport Educate Together; Kirsten, Laura, Marian, Elisa, Stephanie, Frank, Karen and Mags. The team's dedication and commitment to our school is outstanding and has helped Westport Educate Together develop into the thriving school it is today. Thank you also to our wonderful parents/guardians for your support and commitment to our school. Our ethical education journey is one that often presents challenges but together we can work together to help our children continue to flourish. And of course, our pupils. The fun and energy they bring to our school brightens up even the darkest Winter Day. So if you celebrate the Winter Solstice, Humanlight, Christmas, Yule, Kwanzaa, the New Year, the Lunar New Year or none of the above – I wish you a safe, peaceful and restful Winter Holiday period. See you all in 2024! Niall

## New 1st /2nd Class Teacher

Hi everyone. I'm Gráinne and I'm from Castlebar. I have a masters in Education and an undergraduate degree in Health and Sociology. I have been teaching in the Mayo/Galway area for the last number of

years. I am passionate about Gaeilge, playful learning and teaching through Drama. Outside of the classroom I play rounders for Breaffy GAA club, I'm a Mayo football supporter and I love farming.



#### Reminders

- Our Winter Show will take place on Thursday December 21st at 11:00 in the function room of the Westport Woods Hotel. Access is on the school side of the hotel. As is now tradition, we will record the Show and share it with 2 local nursing homes. We will send the recording to parents via email. Please note that this link is for home use only and not to be shared on social media.
- Stay & Play Club will finish on Wednesday December 20th. Thank you to Karen and Mags for their wonderful service.
- School will close for the end of term at 11:30 on Friday 22nd December.

## **Important Dates**



- Friday 22nd December 11:30 and we reopen Monday January 7th at 08:30. Winter holiday
- **5th February:** Bank Holiday
- 15th and 16th February: Midterm break. School closed
  See the full school calendar on the website of using the Aladdin App.



## Pitter Patter ...

We want to wish Kirsten, our fantastic 1st and 2nd Class teacher, all the best of luck as she starts her maternity leave at the end of this term.

Congratulatios to Marian, who gave birth to a beautiful girl, Éala. We wish Marian and family the best as you embark on this amazing journey into parenthood with your precious bundle of joy.

# Інформаційний бюлетень

грудень 2023 р



## Слово від Niall...

Я хотів би скористатися цією нагодою, щоб віддати належне нашому чудовому персоналу Westport Educate Together; Кірстен, Лора, Меріан, Еліза, Стефані, Френк, Карен і Мегс. Відданість і відданість команди нашій школі неймовірні, і вони допомогли Westport Educate Together перетворитися на процвітаючу школу, якою вона є сьогодні. Дякуємо також нашим чудовим батькам/ опікунам за вашу підтримку та відданість нашій школі. Наш шлях до етичної освіти часто викликає труднощі, але разом ми можемо працювати разом, щоб допомогти нашим дітям продовжувати процвітати. I, звісно, наші учні. Веселощі та енергія, яку вони приносять до нашої школи, скрасять навіть найтемніший зимовий день. Отже, якщо ви святкуєте Зимове сонцестояння, Світло людини, Різдво, Йоль, Кванза, Новий рік, Новий рік за місячним календарем або нічого з перерахованого вище, я бажаю вам безпечного, мирного та спокійного періоду зимових свят.

До зустрічі у 2024 році! Niall

### Нагадування

- Наше зимове шоу відбудеться у четвер, 21 грудня, об 11:00 у конференц-залі готелю Westport Woods. Доступ до готелю з боку школи. За теперішньою традицією, ми запишемо шоу та передамо його 2 місцевим будинкам престарілих. Ми надішлемо запис батькам електронною поштою. Будь ласка, зверніть увагу, що це посилання призначене лише для домашнього використання, і його не можна поширювати в соціальних мережах.
- Клуб Stay & Play завершить роботу в середу, **20 грудня.** Дякуємо Карен і Меґс за чудове обслуговування.
- Школа закриється на кінець семестру об 11:30 у п'ятницю 22 грудня.

#### Важливі дати



- ✓ П'ятниця, **22 грудня, об 11:30** і ми знову відкриваємось у понеділок, **7 січня, о 08:30**. Зимове свято
- **5 лютого:** вихідний
- № 15 і 16 лютого: середні канікули. Школа закрита Перегляньте повний шкільний календар на веб-сайті використання програми Aladdin.

## Новий вчитель 1/2 кл

Привіт всім. Мене звуть Грайнне, і я з Каслбару. Я маю ступінь магістра освіти та бакалавра охорони здоров'я та соціології. Останні роки я викладаю в районі Мейо/Голуей. Мене захоплює Gaeilge

, грайливе навчання та навчання через драму. Поза уроками я граю за клуб Breaffy GAA, я вболіваю за футбольний клуб Мауо і люблю фермерство.

## Піттер Паттер...

Ми хочемо побажати Кірстен, нашій фантастичній вчительці 1-го та 2-го класів, усього найкращого, оскільки вона починає свою декретну відпустку в кінці цього семестру. Вітаємо Маріан, яка народила прекрасну дівчинку Еалу. Ми бажаємо Меріан і вашій родині всього найкращого, коли ви вирушаєте на цю дивовижну подорож у батьківство з вашим дорогоцінним пучком радості.

## **Sickness & Absence Reporting**

Now that Aladdin Connect is up and running we ask you to report all absences due to sickness using the App. In the app, select the tab "Attendance Notes", select your child's name and the reason. You can add an additional note if you wish. You can also use this feature to report upcoming appointments or holidays. Note that the jofform on the website is now discontinued.



## **Board of Management**

We would like to welcome our new board of management members. Our board members are:

- Vivenne Bourke (Patron Nominee)
- Mary Collins Clarke (Parent Nominee)
- Joe Gallagher (Parent Nominee)
- Kirsten O'Dwyer (Staff Nominee)
- Linda McNulty (Patron Nominee)
- Niall Quinn (Secretary to the BOM)

And 2 community representatives to be approved in the new year.



#### **Winter Fair**



On December 2nd we hosted our second Winter Fair. We all had a wonderful day and are pleased to say that we raised an amazing €4000.

We wish to thank all those who raised sponsorhsip, provided delicious treats and food, and to those who ran a stall. It was lovely to see all the creative art work made by our very own pupils, everything from penguins to self-portraits. We had also had a badge making workshop which was led by Breda Burns. And finally, a big thank you to the kind and generious local business owners who supported us by providing fantastic raffle prizes.



#### **News from Junior & Senior Infants**

Our Infant pupils have been working super hard this term. Our new Infant class grew from 3 pupils in September to 5 now and they have taken Junior Infants in their stride. Already they are making friends in older classes and bringing so much fun and life to our school playground. It has also been lovely to get to know our new families at the gate in the mornings and afternoons and it's wonderful to see the atmosphere of inclusivity that exists among our pupils and families.

In Maths we continue to use playful active learning methodologies to develop Early Mathematical Concepts, in particular Numicon and Ready, Set, Go - Maths.

Opportunities at home (e.g. how many cows in that field? how many knives/forks do we need to set the table? Can you name this coin? Etc.) help to consolidate your child's learning and apply it to real world situations.

Junior Infant pupils have been learning their Jolly Phonics sounds. They have completed 6 groups of sounds – the 7 th and final group will be tackled in the New Year.

#### Повідомлення про хворобу

тавідсутність

Тепер, коли Aladdin Connect запущено, ми просимо вас повідомляти про всі відсутності через хворобу за допомогою програми. У додатку виберіть вкладку «Примітки відвідування», виберіть ім'я дитини та причину. Ви можете додати додаткову примітку, якщо хочете. Ви також можете використовувати цю функцію, щоб повідомляти про майбутні зустрічі чи свята. Зауважте, що Jofform на вебсайті зараз припинено.



Ми хотіли б вітати наших нових членів правління. Членами правління є:

- Vivenne Bourke (номінант мецената)
- Mary Collins Clarke (номінант батьків)
- Joe Gallagher (батько-номінант)
- Kirsten O'Dwyer (штатний кандидат)
- Linda McNulty (номінант на мецената)
- Niall Quinn (Секретар ВОМ)

I 2 представники громади затвердити в новому році.



## Зимовий ярмарок

2 грудня відбувся другий зимовий ярмарок. Ми всі провели чудовий день і раді сказати, що зібрали неймовірні 4000 євро.

Хочеться подякувати всім, хто збирав спонсорську допомогу, надавав смачні частування та їжу, а також тим, хто тримав ларьок. Було приємно бачити всі творчі роботи, зроблені нашими власними учнями, від пінгвінів до автопортретів. У нас також був семінар із виготовлення значків, який вела Бреда Бернс. І, нарешті, Велика подяка добрим і щедрим місцевим власникам бізнесу, які підтримали нас, розігравши фантастичні призи.



## Новини від дітей молодшого та старшого віку

Наші учні Infont надзвичайно старанно працювали цього семестру. Наш новий клас для немовлят збільшився з 3 учнів у вересні до 5 зараз, і вони взяли дітей молодшого віку на свій розсуд. Вони вже знаходять друзів у старших класах і приносять стільки веселощів і життя на наш шкільний майданчик. Було також чудово познайомитися з нашими новими сім'ями біля воріт вранці та вдень, і це чудово бачити атмосферу інклюзивності, яка панує серед наших учнів та сімей.

У математиці ми продовжуємо використовувати ігрові методології активного навчання для розвитку ранніх математичних концепцій, зокрема Numicon і Ready, Set, Go - Maths. Можливості вдома (наприклад, скільки корів на цьому полі? скільки ножів/ виделок нам потрібно, щоб накрити стіл? Чи можете ви назвати цю монету? І т. д.) допомагають закріпити знання вашої дитини та застосувати його до реальних ситуацій. Учні молодших класів вивчали свої звуки Jolly Phonics. Вони закінчили 6 груп звуків — сьома і остання група буде розглянута в Новому році.

Continue to help your child sound out words from their environment e.g. when you are stopped at a STOP sign ... S – T- O- P. Our genre writing this term focused on Procedural and Persuasive writing. Our Senior Infant pupils have started their reading homework, and you can really see their reading fluency develop. Keep up the good work. This time of year, is a wonderful opportunity to get pupils writing letters/cards/lists etc. Remember to focus on the correct sounds rather than correct spelling – spelling comes later.

During Aistear we have had Fun on the Farm and in the Market and look forward to further Aistear adventures in the new year. We have been focusing on Balance as our fundamental movement skill and pupils have made great progress in this regard. During SPHE lessons we have learned about the importance of sharing and taking turns – again opportunities to apply these skills in the real world are invaluable. We have also been developing the pupils critical thinking skills and some of the children take great joy in disagreeing with me during class discussions. Well done to my Brain Boxes, Whizz Kids and Smarty Pants. You have had an excellent Term 1. Keep up the good work in the new year and Term 2!







#### News from 1st and 2nd Class

It has been a busy half term in 1st and 2nd class. We can all agree the Winter Fair was a wonderful celebration and that the children produced a very high standard of arts and crafts. A special thanks to Bella's mum, Eva, who gave a fantastic card workshop with us. It really is very special for the children when we have guests in to support us on our learning journey. Now we are tapping into our other creative talents in preparations for the Winter Show. It has been exciting to learn about different traditions and to learn new songs – even if they have been stuck in my head 24/7!!! I am looking forward to seeing the final production.

In SPHE we have been exploring friendship and kindness and discussing how we can be good friends to one another. Part of this includes the important topic of bullying. It is important to revisit topic regularly reinforcing our mantra of 'Say no, get away, tell'. In STEM we have been exploring place value and fractions. We have also been counting in 3s, 4s, and 5's and have had lots of fun with this through active maths and games. Our weekly problem-solving sessions are a good way to demonstrate that there are many ways to get to the same answer, which is such an important part of maths development. The children enjoyed exploring circuits using the banana piano and the banana etch a sketch as part of our electricity topic. We discussed the dangers of electricity and how to stay safe!

As part of the core curriculum, we started reading some Roald Dahl novels – he was such a wonderful author, and it is always exciting to see the children get drawn into his extraordinary imagination. Show and tell is always a highlight for the children (and for

Продовжуйте допомагати вашій дитині вимовляти слова з її середовища, напр. коли вас зупиняють біля знака STOP ... S – T– O– P. Наш жанр написання цього терміну зосереджувався на процедурному та переконливому написанні. Наші учні старшого віку почали виконувати домашнє завдання з читання, і ви дійсно бачите, як розвивається їхня швидкість читання. Продовжуй гарно працювати. Ця пора року є чудовою можливістю змусити учнів писати листи/картки/списки тощо. Пам'ятайте, що зосереджуйтеся на правильних звуках, а не на правильному написанні – правопис приходить пізніше.

Під час Aistear ми розважалися на фермі та на ринку та з нетерпінням чекаємо нових пригод Aistear у новому році. Ми зосереджувалися на рівновазі як нашій основній руховій навичці, і учні досягли значного прогресу в цьому відношенні. Під час уроків SPHE ми дізналися про важливість ділитися та чергувати — знову ж таки, можливості застосувати ці навички в реальному світі є неоціненними.

Ми також розвиваємо в учнів навички критичного мислення, і деякі діти з великою радістю не погоджуються зі мною під час обговорень у класі. Браво моїм Brain Boxes, Whiz Kids і Smarty Pants. Ви чудово провели і семестр. Продовжуйте так само в новому







## Новини з 1 та 2 класу

Це була напружена половина семестру в 1-му та 2-му класах. Ми всі можемо погодитися, що Зимовий ярмарок був чудовим святом і що діти виготовили дуже високий рівень декоративно-прикладного мистецтва. Особлива подяка мамі Белли, Єві, яка провела з нами фантастичний майстер-клас з карток. Для дітей справді дуже особливе, коли у нас є гості, які підтримують нас у нашій навчальній подорожі. Зараз ми використовуємо інші наші творчі таланти, готуючись до Зимового шоу. Це було цікаво дізнаватися про різні традиції та вивчати нові пісні — навіть якщо вони застрягли в моїй голові 24/7!!! Я з нетерпінням чекаю, коли побачу остаточну постановку.

У SPHE ми досліджували дружбу та доброту та обговорювали, як ми можемо бути хорошими друзями одне для одного. Частково це стосується важливої теми булінгу. Важливо регулярно повертатися до теми, підкріплюючи нашу мантру «Скажи ні, відійди, скажи».

У STEM ми досліджували значення місця та дроби. Ми також рахували на 3, 4 і 5 і отримали від цього багато задоволення завдяки активній математиці та іграм. Наші щотижневі заняття з розв'язування задач є хорошим способом продемонструвати, що існує багато способів отримати ту саму відповідь, що є такою важливою частиною розвитку математики. Діти із задоволенням досліджували схеми, використовуючи бананове піаніно та ескіз банана, який був частиною нашої теми про електрику. Ми обговорили шкоду електрики та як бути в безпеці! У рамках основного навчального плану ми почали читати деякі романи Роальда Дала — він був таким чудовим письменником, і завжди цікаво бачити, як діти занурюються в його надзвичайну уяву. «Покажи і розкажи» — це завжди найцікавіше для дітей (і для

me too). It allows the children to share something that is important to them. I love how they speak with such passion. We even got to see some magic tricks! Well done Shep! Finally, I just wanted to say a big thank you and well done to the 1st and 2nd class. They have worked hard this term and have matured so much since we arrived back in September. I have really enjoyed teaching them and watching them grow. I will miss seeing them each week. I know that they will continue to learn and grow and make their next teacher laugh and smile daily!

Wishing you all a very happy winter holiday and very best wishes for 2024. Kirsten







#### News from 3rd and 4th Class

We have had a busy few weeks preparing for our Winter Fair, Winter Show and completing tasks before our school holidays! Before completing the Calendars for the Winter Fair, students learned quick and easy ways to draw certain pictures that they could add to their assigned month. Big thanks to James' dad Michael Reynolds for the support with the calendars! We still have some available at the office for those who missed out! The 3/4's have also been creating clay penguins and various arts and crafts during Art sessions. During Music and Performing Arts we have been learning new songs from around the world for our Winter Show and working on our acting skills In Numeracy students have begun learning their times tables and division, with a special focus on 2, 5, and 10. Next we will be moving to decimals and comparing and connecting decimals with fractions. During Writing sessions students have been trying to persuade their audience if they are for or against a topic. For instance, "Kids should not receive homework." Literacy Circles have continued twice a week, and the focus has

been on listening to reading, grammar and punctuation, persuasive writing and guided reading. Wordle and Spelling Bee have remained a big hit with the 3/4's, and we have moved to completing this independently or through paired work during some mornings. Christmas Eve Mouse, is the Poem we are working on presenting to our class by practicing our memorisation and rhyming skills. During PE we have been completing outdoor adventures and activities by going on walks to explore our community and environment. We took a walk down to the Quay, and had a break at the playground! It is hard to believe that another holiday is around the corner! Wishing you all a wonderful, safe and special break. Thank you for your support up until now, I am proud of all the 3/4's hard work and it is so lovely to see such a passion for learning.

Happy Holidays! Laura



я також). Це дозволяє дітям поділитися чимось важливим для них. Мені подобається, як вони говорять з такою пристрастю. Ми навіть побачили кілька фокусів! Молодець Шеп! Насамкінець я просто хотів сказати велике спасибі та молодці 1-му та 2-му класу. Вони наполегливо працювали в цей семестр і настільки змужніли з моменту нашого прибуття у вересні. Мені дуже подобалося навчати їх і спостерігати, як вони ростуть. Я сумуватиму бачити їх щотижня. Я знаю, що вони продовжуватимуть вчитися і рости, і щодня сміятимуть і посміхатимуться свого наступного вчителя!

Бажаю всім щасливих зимових свят і найкращих побажань у 2024 році. Kirsten







## Новини 3-4 класу

У нас було кілька напружених тижнів, щоб підготуватися до Зимового ярмарку, Зимового шоу та виконати завдання перед канікулами! Перед тим, як заповнити календарі для зимового ярмарку, учні навчилися швидко та легко малювати певні малюнки, які вони могли додати до призначеного місяця. Велика подяка татові Джеймса Майклу Рейнольдсу за підтримку з календарями! Для тих, хто пропустив, у нас ще є в офісі! 3/4 також створювали глиняних пінгвінів і різні декоративно-прикладне мистецтво під час мистецьких сесій. Під час музичного та виконавського мистецтва ми вивчали нові пісні з усього світу для нашого Зимового шоу та працювали над нашими акторськими навичками. Учні з математики почали вивчати свої таблиці часу та ділення, приділяючи особливу увагу 2, 5 та 10. Далі ми перейдемо до десяткових дробів і порівняємо та з'єднаємо десяткові дроби з дробами. Під час письмових сесій студенти намагалися переконати свою аудиторію, чи вони за чи проти теми. Наприклад, «Діти не повинні отримувати домашнє завдання». Гуртки грамотності продовжували працювати двічі на тиждень, і основна увага приділялася читанню на слух, граматиці та пунктуації, переконливому письму та керованому читанню. Wordle і Spelling Вее залишаються великим хітом серед 3/4, і ми перейшли до завершення цього самостійно або через

роботу в парах протягом деяких ранків. «Мишка напередодні Різдва» — це вірш, який ми хочемо представити нашому класу, практикуючи навички запам'ятовування та римування. Під час фізкультури ми завершували пригоди та заходи на свіжому повітрі прогулянками, щоб дослідити нашу громаду та навколишнє середовище. Прогулялися до Набережної, відпочили на дитячому майданчику!

Важко повірити, що не за горами ще одне свято! Бажаю всім вам чудової, безпечної та особливої перерви. Дякую за вашу підтримку до цього моменту, я пишаюся важкою роботою 3/4, і мені так приємно бачити таку пристрасть до навчання.

Щасливих свят! Laura

